

Title (en)  
Current distribution block

Title (de)  
Stromverteiler

Title (fr)  
Répartiteur de courant

Publication  
**EP 1895622 A1 20080305 (FR)**

Application  
**EP 07350009 A 20070828**

Priority  
FR 0607608 A 20060830

Abstract (en)

The block (2) has a power supply input (3), and terminals (4) for distributing current, where the block constitutes a carrier structure for a power-supply bus bar (13). An anchoring unit (5) anchors and positions the distributing block at the rear of a rail (1), and a power supply output (6) is different from the distributing terminals. The input and output are in a rear plane with respect to a plane containing the distributing terminals.

Abstract (fr)

L'invention a pour objet un répartiteur de courant comprenant une entrée (3) pour l'alimentation, plusieurs bornes (4) de distribution du courant et des moyens (5) d'accrochage sur un rail, ce répartiteur de courant étant caractérisé en ce que, d'une part, il comprend une sortie (6) d'alimentation distincte des bornes de distribution et, d'autre part, il constitue une structure porteuse pour un barre (13) d'alimentation en cascade.

IPC 8 full level

**H01R 9/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

**H01R 9/2458** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] JP H10174130 A 19980626 - FUJITSU LTD
- [A] DE 19945817 A1 20010412 - HAGER ELECTRO GMBH [DE]
- [A] DE 8618540 U1 19860918

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

**EP 1895622 A1 20080305; FR 2905531 A1 20080307; FR 2905531 B1 20150227**

DOCDB simple family (application)

**EP 07350009 A 20070828; FR 0607608 A 20060830**